
 

 
 

Zápisnica č. 3/2024 

zo zasadnutia Komisie školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva 

pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Vajnory, 

konaného na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Vajnory 

dňa 11.06.2024 

 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Návrh VZN x/2024 o podmienkach poskytovania opatr. služby mestskou časťou Bratislava-Vajnory 

3.  Návrh VZN x/2024 o poskytovaní finančnej výpomoci obyvateľom mestskej časti Bratislava-Vajnory 

4. Návrh VZN x/2024 o výške a spôsobe platby príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je mestská časť Bratislava-Vajnory 

5.  Informácia o poskytovateľovi sociálnej služby – Zariadenie pre seniorov 

6.  Informácia o poskytnutých jednorazových  finančných výpomociach 

7.  Celomestský komunitný plán Bratislavy 

8.  Rôzne  

 

 

 

 

Prítomní: Soňa Molnárová, Jana Besedová, Martina Reháková, Iveta Izakovičová, Jana 

Grebečiová, Mária Horváthová, Edita Straková       

 

Ospravedlnení:    Tibor Kráľ, Andrea Vajdová, Marcela Virághová 

 

Hosť:  Kamil Homoľa 

 

 

 

1. Otvorenie 

 

Zasadnutie zahájila Ing. Soňa Molnárová a oboznámila členov komisie s programom zasadnutia.   

 

 



2.   Návrh VZN x/2024 o podmienkach poskytovania opatrovateľskej služby mestskou časťou 

Bratislava-Vajnory 

 

Pani Molnárová informovala členov komisie a dala hlasovať o  novom návrhu VZN x/2024 - Všeobecne 

záväzne nariadenie o podmienkach poskytovania opatr. služby mestskou časťou Bratislava-Vajnory, 

ktorým sa mení výška úhrady za opatrovateľskú službu, ktorú bude platiť prijímateľ sociálnej služby vo 

výške 20% z celkovej ceny opatrovateľskej služby. 

 

Uznesenie k bodu 2 

Komisia školstva, sociálnych vecí a rodiny odporúča miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a schváliť 

Všeobecné záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania opatr. služby mestskou časťou Bratislava-

Vajnory 

 

Hlasovanie : Za: 7  Proti : 0  Zdržal sa: 0 

 

   3. Návrh VZN x/2024 o finančnej pomoci obyvateľom mestskej časti Bratislava-Vajnory 

 

Pani Molnárová informovala členov komisie a dala hlasovať o  novom návrhu VZN x/2024 - Všeobecne 

záväzné nariadenie o finančnej pomoci obyvateľom mestskej časti Bratislava-Vajnory, ktorým sa mení 

výpočet jednorazového finančného príspevku v nadväznosti na výšku životného minima a mení sa 

spôsob zabezpečenia obedov pre seniorov. 

 

Uznesenie k bodu 3 

Komisia školstva, sociálnych vecí a rodiny odporúča miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a schváliť 

Všeobecné záväzné nariadenie o finančnej pomoci obyvateľom mestskej časti Bratislava-Vajnory 

 

Hlasovanie : Za: 7  Proti  :0  Zdržal sa: 0 

 

     4.  Návrh VZN x/2024 o výške a spôsobe platby príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v 

školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je mestská časť Bratislava-Vajnory 

 

Pani Molnárová informovala členov komisie a dala hlasovať o  novom návrhu VZN x/2024 - Všeobecne 

záväzné nariadenie o výške a spôsobe platby príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je mestská časť Bratislava-Vajnory, ktorým sa mení 

výška príspevku zákonného zástupcu dieťaťa a žiaka na režijné náklady v školskej jedálni  a výdajnej 

školskej jedálni zo 7€ na 12€ za mesiac z dôvodu zvyšovania cien energií a vstupov. 

 

 

 

 



Uznesenie k bodu 4 

Komisia školstva, sociálnych vecí a rodiny odporúča miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a schváliť 

Všeobecné záväzné nariadenie o výške a spôsobe platby príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v 

školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je mestská časť Bratislava-Vajnory 

 

  

Hlasovanie : Za: 7  Proti : 0  Zdržal sa: 0 

 

   5.  Informácia o poskytovateľovi sociálnej služby – Zariadenie pre seniorov 

 

Pani Molnárová informovala členov komisie, že aktuálne stále prebieha kolaudácia budovy, budova 

zariadenia pre seniorov by mala byť začiatkom júla skolaudovaná. 

 

 

    6.  Informácia o poskytnutých jednorazových finančných výpomociach  

 

Tajomníčka komisie informovala o dvoch žiadostiach o jednorazové finančné príspevky pri narodení 

dieťaťa / celkovo 13 od 01.01.24/, uvítanie detí do života bude 13.06.2024. Žiadosti o jednorazové 

finančné príspevky od posledného zasadnutia komisie neboli žiadne. 

 

Hlasovanie : Za: 7  Proti : 0  Zdržal sa: 0 

 

   7. Celomestský komunitný plán 

Pani Molnárová informovala členov komisie o potrebe oboznámenia sa s Dodatkom č. 1 Celomestského  

komunitného plánu, keďže MČ participuje na jeho tvorbe už 2 roky a od neho sa odvíja aj komunitný 

plán MČ a v prípade záujmu zaslať prípadné pripomienky na referát sociálnych vecí.  

 

   8. Rôzne 

Pani Molnárová informovala členov komisie o plánovaní jednodňového zájazdu pre seniorov, 

pravdepodobne v mesiaci okt/november, MČ Bratislava-Vajnory zaplatí autobus a seniori si zaplatia 

vstupné do pamiatky a obed. Pani Straková žiadala, aby 20 miest autobusu bolo vyčlenených len pre 

klub Jednota dôchodcov. Pani Molnárová upozornila, že výlet bude pripravovaný prednostne pre 

seniorov z Vajnor a až následne pre členov vajnorských seniorských klubov, ktorí nemajú vo Vajnoroch 

trvalý pobyt. 

Pani Molnárová upozornila na potrebu sústredenia sa na počet žiakov prijatých do ZŠ Kataríny 

Brúderovej k 01.09.2024, z dôvodu, že ak nenaplníme stanovený počet žiakov, bude nutné vrátiť 

finančné prostriedky z grantu. Podrobne to bude rozobraté s pánom riaditeľom, p. Kráľom na Rade 

školy, ktorá sa bude konať 12.06.2024. Pani Besedová sa zmienila o možnosti prijatia detí  tzv. 

domoškolákov /deti, ktoré sa učia doma a sú preskúšané školou v určitom stanovenom termíne/. K danej 

možnosti sa však musí vyjadriť pán riaditeľ, ktorý sa ospravedlnil a nebol na stretnutí komisie prítomný. 

Pani Horváthová navrhla zvýšenie jednorazového príspevku pri narodení dieťaťa zo 70€ na 100€. 



Pani Straková mala dotaz k oslave jubilantov, pani Molnárová vysvetlila, že sa koná vždy v októbri, kde 

seniori pri posedení v KD dostávajú malý darček a nákupné poukážky do obchodného reťazca Terno, 

minulý rok dostali jubilanti aj vitamíny. 

Pani Straková oznámila, že klub Jednota dôchodcov sa nebude stretávať v júli, pani Grebečiová 

oznámila že Klub seniorov bude zavretý celé prázdniny.  

Pani Straková informovala členov komisie, že v roku 2025 MČ Bratislava-Vajnory bude 

usporiadateľom turnaja v petangu a je nutné upraviť povrch, treba privolať odborníka, aby bol povrch 

správny. 

Na záver sa predsedníčka poďakovala členom za aktívnu účasť počas rokovania komisie a ukončila 

rokovanie.  

 

 

 

Ing. Soňa Molnárová  

predsedníčka komisie 

 

Zapísala: Andrea Murati, tajomníčka komisie 

Bratislava, dňa 11.06.2024 

 


